

**PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I SANDTJØNNLIA OG OMEGN VELFORENING  
TORSDAG 13. APRIL 2017**

Tid: 16.00 – 17.00

Sted: Felle Grendehus

Fra styret:

TS	Navn	Rolle	Telefon	E-post	Hytte
	Ragnar Malmgren (RM)	Leder	95994383	<a href="mailto:Ragnar.malmgren@sf-nett.no">Ragnar.malmgren@sf-nett.no</a>	B13
	Finn Just Olsen (FJO)	Nestleder	98481855	<a href="mailto:Finn-o@hotmail.com">Finn-o@hotmail.com</a>	B11
*	Helena Vårli (HV)	Sekretær	91365075	<a href="mailto:Helena.vaarli@gmail.com">Helena.vaarli@gmail.com</a>	D15
	Leif Inge Urfjell (LIU)	Kasserer	92057621	<a href="mailto:leifinge@saldoregnskap.no">leifinge@saldoregnskap.no</a>	B7
**	Tore Bjørkås (TB)	Styremedlem	90207028	<a href="mailto:Tore.bjorkas@gmail.com">Tore.bjorkas@gmail.com</a>	H65

\* Ikke tilstede

\*\* Har fratrudd styret i SOV

**Antall medlemmer til stede: 90 personer fra 64 hytter**

SAK	INNHold
<b>1</b>	<b>Godkjenning av innkalling</b> Innkallingen enstemmig godkjent.
<b>2</b>	<b>Godkjenning av dagsorden</b> Dagsorden enstemmig godkjent.
<b>3</b>	<b>Valg av møteleder, referent og to til å skrive under protokoll</b> Følgende personer ble enstemmig valgt: Møteleder: Erik Wefring Referent: Christian Skodde (A13/128) Underskrift av protokoll: Marianne Skovly og Per Erik Olsen
<b>4</b>	<b>Styrets årsberetning</b> Styrets årsberetning ble lest høyt av Ragnar Malmgren. Kom spørsmål om vegsaken. RM forklarte hva saken omhandlet og at videre forhold rundt vei skulle diskuteres under medlemsmøtet.  Årsberetning ble enstemmig godkjent.
<b>5</b>	<b>Revidert årsregnskap</b> Revidert årsregnskap enstemmig godkjent  LIU orienterer rundt konto som dreier seg om vann og vei. Forklarer hvordan kontoen har blitt opprettet for å drifte det private vannanlegget. Vannanlegget

	er overtatt av Nissedal kommune. Kontoen skal derfor bli avviklet.
<b>6</b>	<p><b>Valg til styret og komiteer</b> Magne Skovly fra valgkomiteen la frem forslag til nytt styre:</p> <p><b>Styret SOV:</b> Leder: Ragnar Malmgren (ikke på valg) Nestleder: Finn Just Olsen (ikke på valg) Kasserer: Leif Inge Urfjell (på valg, valgt for 2 nye år) Sekretær: Lillian Løitegård (ny, valgt for 2 år) Styremedlem: Christian Skodde (ny, valgt for 2 år)</p> <p>Revisor: Atle Berg Kirkevold (på valg, valgt for 2 nye år)</p> <p>Nytt styre ble enstemmig valgt ved akklamasjon.</p> <p><b>Fiskekomite:</b> Leder: Magne Skovly (ikke på valg, 1 år igjen) Medlem: Pål Sæthre (ikke på valg, 1 år igjen) Medlem: Tommy Arvesen (ny, valgt for 2 år)</p> <p><b>Aktivitetskomiteen:</b> Medlem nr. 1: Roar Antonsen (ikke på valg, 1 år igjen) Medlem nr. 2: John Nikolaisen (ny, 2 år) Medlem nr. 3: Monika Andersen (ny, 2 år) Medlem nr. 4: Knut Ingar Nalum (ny, 2 år)</p> <p><b>Valgkomite:</b> Leder: Birgitte Heigård (ikke på valg, 1 år igjen) Medlem: John Lysø (ny, valgt for 2 år)</p> <p>Alle komiteene ble valgt ved akklamasjon.</p>
<b>7</b>	<p><b>Fastsettelse av kontingent</b> Kontingent foreslås at holdes på 400 kr/år.</p>

8

**Innkommende forslag**

**Forslag 1 til årsmøte 2017**

**FORSLAG FRA STYRET I SANDTJØNNLIA OG OMEGN VELFORENING  
TIL ÅRSMØTET DEN 13. APRIL 2017**

**AVVIKLING AV AVGIFTSKONTOEN**

Styret i Sandtjønnlia og omegn velforening opprettet en avgifts konto i forbindelse med konkursen i Havrefjell utvikling. Denne kontoen har vært brukt til vei- og vannavgifter for drift av anlegget.

Velforeningen har avtale med Telemark Panorama om drift av veinettet. Dette faktureres direkte til hver hytteeier fra dem. Drift av vannverket er nå avviklet i og med at kommunen har sørget for ny vannforsyning med kommunalt vann.

Styret i SOV foreslår derfor at overskuddet på avgifts kontoen brukes til oppgradering av veinettet i området og at kontoen avvikles.

Styret gis fullmakt til å disponere overskuddet til veinettet etter behov.

Langesund 27. mars 2017

---

For styret i SOV  
Helena Vårli  
Sekretær

**Konklusjon fra årsmøtet 2017:**

Endre ordlyden til «Styret i SOV foreslår derfor at overskuddet på avgiftskontoen brukes ved akutt vedlikehold området og at kontoen avvikles».

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.

## **Forslag 2 til årsmøte 2017**

På vegne av Fiskekomiteen ønsker vi å få tildelt midler for forvaltning av Sandtjønn og Spjotvatn. Da vi pr. dags dato ikke har noen oversikt hva som kan/bør gjøres og hva eventuelle tiltak vil koste, ber vi om at det settes av kr.6000,- til dette formålet i 2017.

Med hilsen Fiskekomiteen v/Magne Skovly.

### **STYRETS INNTILLING OG FORSLAG TIL VEDTAK:**

1. Det settes av inntil kr. 6.000,- til forvaltning av Sandtjønn og Spjotvatn
2. Utgifter dekkes etter dokumenterte kostnader.
3. Kostnaden finansieres over medlemskontingenten

For styret

Helena Vårli  
27.3.2017

### **Konklusjon fra årsmøtet 2017:**

Endre ordlyden til «1. Det settes av inntil kr. 6.000,- til forvaltning av Sandtjønn og Spjotevann, men styret kan øke tilskuddet opp til kr. 10.000,-»

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.

### **Forslag 3 til årsmøte 2017**

Det kjøpes inn flere sittebenker for plassering nede ved Spjotvatn. I dag er det 1 stk. sittebenk nede (helt ute ved badeplassen) ved Spjotvatn, denne blir fort "brukt" opp.

Med hilsen  
Magne Skovly  
Hytteteier

#### **STYRETS INNTILLING OG FORSLAG TIL VEDTAK:**

1. Det settes av inntil kr. 20.000,- til innkjøp av benker i området
2. Styret innhenter priser i markedet og foretar innkjøp
3. Benken(e) finansieres av medlemskontingenten

For styret

Helena Vårli  
27.3.2017

#### **Konklusjon fra årsmøtet 2017:**

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.

## **Forslag 4 til årsmøte 2017**

### **FORSLAG FRA STYRET I SANDTJØNNLIA OG OMEGN VELFORENING TIL ÅRSMØTET DEN 13. APRIL 2017**

#### **INNKJØP AV OMRÅDESKILT**

Alle hyttene som hører til området har fått veinavn og nummer. De gamle betegnelsene blir ennå brukt av mange og vises på skiltene. Dette kan virke forvirrende på utenforstående og gjøre det vanskelig for fremmede å finne fram. Styret ønsker i den forbindelse å gå til anskaffelse av 2 skilt som viser kart over område med veinavn og hyttenummer. Skiltene er tenkt plassert ved avkjøringen til Kyrtyønn og i hoved krysset mellom Sandtjønnlia og Spjotvatn.

Kostnader til skiltene er stipulert til kr. 20.000,-

Langesund 27. mars 2017

---

For styret i SOV  
Helena Vårli  
Sekretær

#### **Konklusjon fra årsmøtet 2017:**

Forslaget vedtatt ved akklamasjon.

<b>9</b>	<b>Godkjenning av budsjett</b> Budsjettet for 2018 ble godkjent ved akklamasjon.
<b>10</b>	<b>Orientering</b> Felle løypelag holdt sin orientering om sin aktivitet. Havrefjell jakt & fiske holdt presentasjon av sin aktivitet.

Christian Skodde (ref)  
13.04.2017